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§ 1
Sammanträdets öppnade och godkännande av 
dagordningen 
 
Ordförande öppnade mötet och rådet godkände dagordningen.
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§ 2
Val av justerare 

Beslut 
Ordförande och Gunnar Carlsson valdes att justera 
protokollet.
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§ 3
Besök av medicinska ansvarig sjukssköterska (MAS) 
Agneta Blomkvist, Medicinskt ansvarig sjuksköterska, informerade om:
 

 Arbetet med att förtydliga den legitimerade personalens 
uppdrag

 Uppdraget som MAS, att ansvara för, uppföljning och 
granskning av hälso- och  sjukvården inom de särskilda 
boendeformerna för äldre samt utfärda riktlinjer och 
regler. MAS bedömer också om en händelse är en lex Maria

 Fallbedömning, den legitimerade personalen gör 
personbedömning och baspersonalen gör en 
miljöbedömning

 Uppföljningar på  boenden, både de i egen regi och de 
privata görs utifrån en mall fastställd av äldreförvaltningen

 Att stadsdelen kommer att byta läkarverksamheten till 
Familjeläkarna i Saltsjöbaden, för äldreboendena 
men Trekantens servicehus kommer att ha kvar Gröndals 
Trekantens vårdcentral som ligger i samma hus
 

Frågor från rådet:
Hur många personer är varje sjuksköterska planeringsansvarig för? 
Svar ca 10-15 personer är lämpligt vid vård- och omsorgsboendena. 
Ca 25-35 vid servicehusen. Man måste alltid göra en bedömning 
utifrån de aktuella personernas behov.
Ingår "Tryggare hemgång" i Masens uppdrag. Svar nej, det är 
primärvården som ansvarar för hälso- och sjukvården i ordinärt 
boende.
 
Rådet framförde önskemål om att

 få information om hur stadens ILS-system fungerar eftersom 
målen inom sjukvårdsområdet uppfylls trots att de 
underliggande nivåerna är markerade i gult eller rött, vilket 
indikerar att målet inte uppfyllts.

 MAS återkommer till rådet i september eller oktober.
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§ 4
Anmälan av remisser, protokoll, samråd, skrivelser och 
handlingar 
Rådet har tagit del av följande:
 
Protokoll 
SPR 2019-02-13
SDN 2019-02-21
KPR 2019-02-19
§9 Yttrande över revisorernas projektrapport "Kontinuitet 
inom hemtjänsten" 
Rådet stödjer skrivelsen om kontinuitet i hemtjänsten.

KPR 2019-03-19
 
Remisser

Mat- och måltidspolicy för äldreomsorgen i Stockholms stad
HL 2019/170
 
Rådet framför att policyn knappast kommer att kunna förverkligas 
inom hemtjänsten eftersom många lever ensamma och inte har 
någon att äta tillsammans med. Rådet stödjer policyn i övrigt.

Trafikförändringar i SL-trafiken och Waxholmsbolagets trafik 
2019/2020
HL 2019/146

Rådet framför önskemål om att
 

 sittplatser inte ska tas bort i tunnelbanevagnar
 fler sittplatser anslås till prioriterade resenärer och att dessa 

utmärks tydligare, gärna genom en särskild avvikande färg 
på sätena

 det ska finnas fler busslinjer i området
 utöka/ändra linjesträckningen på buss 907. Om bussen hade 

en sträckning så att även de äldre boende hade möjlighet att 
ta sig till några av seniorboendena skulle detta underlätta för 
många. Speciellt önskvärt är också att bra kommunikationer 
finns till stadsdelens Träffpunkter
 

Rådet hänvisar till skrivelserna i ärende HL 2018/754 för fler 
synpunkter i ärendet.
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§ 5
Aktuell information från förvaltningen 
Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorg, informerade om:
 

 Stadsdelsförvaltningen har haft tillsyn av Arbetsmiljöverket. 
Det har inneburit mycket jobb med att skapa rutiner och 
andra dokument

 Att ekonomiprognosen fortfarande ser dyster ut
 Aktivitetscentret i Axelsberg har fått finansiering
 Planeringen av kulturmånaden har startat

 
Övrig information
 
Dialog om Teaterparken
Exploateringskontoret startar tidig dialog om Teaterparken. 
https://www.facebook.com/sdf.hagersten.liljeholmen/videos/303989
486951749/
 
Trekantens dag 
Lördagen den 18 maj 2019 klockan 13-16 arrangerar Hägersten-
Liljeholmens stadsdelsförvaltning Trekantens dag. Pensionärsrådets 
föreningar, andra lokala föreningar och aktörer i området bjuds 
in  till en festlig dag att träffas och visa upp verksamheten.
Anmäl intresse till stadsdelsförvaltningen om ni vill medverka 
senast den 5 april. Ange i mejlet på vilket sätt ni vill medverka.
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§ 6
Ärenden till stadsdelsnämnden 
 
3. Kartläggning av hälso- och sjukvårdsinsatser
    Kvalitetsindikatorer i särskilda boendeformer för äldre
    HL 2019/49
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
5. Revidering av samverkansavtal med Micasa gällande 
särskilda boendeformer med mera
    Yttrande till kommunstyrelsen
    HL 2019/78
 
Fråga från rådet om bakgrunden till ärendet från Micasa.
Svar Förändringen innebär att det blir en ökad 
månadskostnad för boendena.
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
6. Enheternas verksamhetsplan 2019
    HL 2019/33
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
7. Enheternas verksamhetsberättelse 2018
    HL 2019/34
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
 
13. Anmälan av månadsrapport
     HL 2019/9
 
Rådet tar del av ärendet och lägger det till handlingarna.
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§ 7
Aktuella och kvarstående frågor 

 Projekt äldrevänlig stad - Ingen ny information
 Boendeplanering - Pågår
 Upphandling mat - Pågår
 Sjukfrånvaron - Arbete pågår
 Språklyftet - Pengar har sökts för projektet
 Aktiviteter för nyanlända - Ingen ny information
 Planering av gemensam lunch på aktivitetscenter - Ingen ny 

information
 Skrivelse om klocka på Liljeholmstorget - Ingen ny 

information
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§ 8
Övriga frågor 
Frågor till möte med politikerna är klara och ska skickas till 
sekreterare.
Rådet önskar att mötet hålls i annat rum, exempelvis Appen.
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§ 9
Nästa sammanträde 
Onsdagen 2019-04-17
 
Protokollet har justerats via e-post.
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